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§ 4 
Medborgarförslag om familjeloppisdag  
NI 2024/1430 
 

Beslut  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Norra innerstadens stadsdelsnämnd har mottagit ett 
medborgarförslag om att anordna en familjeloppisdag. I 
medborgarförslaget beskrivs att Stockholms stad anordnade en 
loppis specifikt för familjer på Södermalm i slutet av sommaren 
2024. Förslagsställaren undrar om det finns möjlighet att ordna 
något liknande i Norra innerstadens stadsdelsområde. 
  
Förvaltningen är positiv till initiativ om loppmarknader och andra 
aktiviteter som underlättar återbruk för invånare i staden. De flesta 
loppmarknader arrangeras av ideella föreningar eller privatpersoner. 
Förvaltningen ser inte ett behov av en loppmarknad initierad av 
förvaltningen, utan menar att det redan finns flera befintliga 
loppmarknader såväl inom stadsdelsområdet som runtomkring i 
staden att ansluta sig till för den som vill. Om förslagsställaren inte 
vill ansluta sig till någon av dessa rekommenderar förvaltningen att 
förslagsställaren tar initiativ till en egen loppmarknad. 
 
Handlingar i ärendet 

 NI 2024/1430-5 Svar på medborgarförslag om 
familjeloppisdag 

 NI 2024/1430-6 Bilaga 1. Medborgarförslag om 
familjeloppisdag (webbversion) 
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